
 

Αθήνα, 16 Νοεμβρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς: τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικών Υποθέσεων 

 τον Υπουργό Εσωτερικών 

Θέμα: Κατάργηση πρωινού δρομολογίου στη γραμμή Φανερωμένης-

Σαλαμίνας-Περάματος 

Το Εργατικοϋπαλληλικό Κέντρο Σαλαμίνος και Περιχώρων με έγγραφό του 

(Α.Π. 708/10-11-2021) εκφράζει «τη δυσαρέσκεια πολλών εργαζομένων στην 

Σαλαμίνα για το γεγονός ότι στην πορθμειακή γραμμή Φανερωμένης 

Σαλαμίνας –Περάματος Μεγάρων καταργήθηκε το πρώτο πρωινό δρομολόγιο 

των 5.00  που ίσχυε μέχρι πρόσφατα με τα δρομολόγια να ξεκινούν στις 5.30 

το πρωί» δεδομένου πως πολλοί εργαζόμενοι που δουλεύουν εκτός 

Σαλαμίνας και εξυπηρετούνταν από το συγκεκριμένο δρομολόγιο βρέθηκαν εξ 

απροόπτου διαπιστώνοντας ότι το εν λόγω είχε καταργηθεί.  

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο πως αφενός πρόκειται για γραμμή 

που εξυπηρετεί μεγάλο αριθμό επιβατών σε καθημερινή βάση για την 

πρόσβαση σε Αττική Οδό και σε περιοχές όπως η Ελευσίνα και ο 

Ασπρόπυργος και αφετέρου δεν υπάρχει εναλλακτική για την μετακίνησή 

τους, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

1. Για ποιο λόγο αποφασίστηκε να καταργηθεί το πρωινό δρομολόγιο των 

5.00, το οποίο εξυπηρετεί πολλούς εργαζόμενους συμπολίτες μας, με 

αποτέλεσμα να δημιουργείται πρόβλημα στην εργασία τους; 

2. Βάσει ποιων κριτηρίων καταργούνται δρομολόγια ή αλλάζουν οι ώρες 

των δρομολογίων; 

3. Ποιες άμεσες ενέργειες θα γίνουν για επαναφορά του δρομολογίου των 

5.00 καθώς εξυπηρετεί αρκετούς εργαζόμενους; 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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